
Aan: het college van burgemeester en wethouders en de gemeenteraad van Zevenaar. 
 
 
Angerlo, 18 oktober 2022. 
 
Onderwerp: Angerlo Aardgasvrij 
 
 
Geachte college- en raadsleden, 
 
 
Met veel belangstelling hebben wij op 21 september jl. de discussie in de gemeenteraad gevolgd over het 
agendapunt “Beschikbaar stellen bestemmingsreserve voor het Uitvoeringsprogramma Duurzaamheid” en 
de daarbij ingediende motie van D66. 
Ons is gebleken dat er bij veel raadsleden nog veel onduidelijkheid is over het project zoals dat in Angerlo 
thans loopt. Mede als gevolg daarvan werd er naar onze mening een verkeerd beeld geschetst van de 
huidige stand van zaken van het project. 
Daarnaast werd er, dit blijkt ook uit de motie van D66, naar onze mening volledig ten onrechte, de indruk 
gewekt dat er binnen het dorp Angerlo geen draagvlak zou zijn voor het proces dat we doorlopen. 
Momenteel zijn we bezig met een uitvoerige enquête in het dorp om meer informatie te krijgen over de 
daadwerkelijke situatie per woning. Doel is om voor iedere bewoner tot een goed concreet advies te komen 
voor de toekomstige energievoorziening. 
 
Om te voorkomen dat de onjuiste beeldvorming die er bij de politiek in Zevenaar is over het project Angerlo 
Aardgasvrij een eigen leven gaat leiden, verzoeken wij u ons in de gelegenheid te stellen om aan uw raad of 
een van de commissies een presentatie te geven over de huidige status van het project. Het college zou er 
vervolgens ook voor kunnen zorgen dat de raad op regelmatige basis door ons wordt geïnformeerd. 
Daarnaast zouden wij graag op korte termijn een afspraak maken met wethouder B. Kagei om hem bij te 
praten over het project en zijn visie hierop te horen. 
 
 
Met vriendelijke groet 
 
 
i.o.  
procesbegeleider Angerlo Aardgasvrij 
 

 
Afzenders: 

        
lid van Programmaorganisatie Angerlo Aardgasvrij namens Coöperatie Angerlo Duurzaam,  
 

 
lid van Programmaorganisatie Angerlo Aardgasvrij namens Dorpsraad Angerlo 
 
 
 
 




